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内容概要

这本教师手册是在《大学经贸英语》一书使用过程中编写、尔后加以修改而成的，供教师教学时参考
使用，也可作为自学者的学习指导用书。
    《教师手册》包括课文概况介绍、课文讲解和练习答案三部分内容。
每篇课文中所涉及的有关经济专业概念和知识，均在课文讲解部分里以英语加以简单解释，并给予以
相当的汉语专业词汇。
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Lesson 1 Movives for Direct foreign investmentLesson 2 Are Commodities Back?Lesson 3 Annual Report on
American economyLesson 4 Empowerment That Pays Off Lesson 5 Exit the MiddlemanLesson 6 Principles of
Insurance Lesson 7 After a Bullish'93 ,More in '94Lesson 8 Don't Stop Now Lesson 9 Masters of the Single
MarketLesson 10 Newer Theories of International TradeLeeson 11 Payment terms in International TradeLesson 12
Chaos More Likely than HarmonyLesson 13 International Technology TransferLesson 14 Japan's Trade
PolicyLesson 15 The Eurocrrency MarketLesson 16 The City in the World Economy
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